交通事務委員會

在2018年12月14日會議上通過有關 "落實公共交通費用補貼計劃"的議案

鑒於當局在文件中表示,如市民未有在三個月限期前領取公共 交通費用補貼,該市民便無法取回補貼,此等安排可能會令部 份忘記領取補貼的市民不能領取補貼,本委員會要求當局應研 究將領取公共交通費用補貼的期限延長至12個月,讓更多忘記 領取的公共交通費用補貼的市民可領取相關補貼金額。

動議人: 陳志全議員

(Translation)

Panel on Transport

Motion on "Implementation of the Public Transport Fare Subsidy Scheme" passed at the meeting on 14 December 2018

As the Administration has stated in its paper that if commuters fail to collect the public transport fare subsidy within a period of three months, they cannot claim the subsidy after that period, and such arrangement may render some commuters who have forgotten to collect the subsidy unable to do so, this Panel requests that the Administration should study the extension of the period for collecting the public transport fare subsidy to 12 months so as to enable more commuters who might have forgotten to collect the subsidy within 3 months to collect the relevant subsidy.

Moved by : Hon CHAN Chi-chuen